
 

 

Odbor za urbanizam i upotrebu lokalnog zemljišta 
 

Broj: 04-GV-04-1020/22 

Sarajevo, 15.06.2022. godine 

ZAPISNIK O RADU 

16.  SJEDNICE ODBORA ZA URBANIZAM I   

UPOTREBU LOKALNOG ZEMLJIŠTA 

održane 15.06.2022. godine 
Prisutni: 

1. Aida Koluder - Agić, predsjedavajuća Odbora 

2. Ismir Smajić, zamjenik predsjedavajuće  

3. Elvedin Korora, član  

4. Sandra Toskić, članica  

5. Salih Išerić, član  

6. Danijela Šahat, članica  

7. Fikret Jakupović, član 

 

Sjednici iz Stručne službe Gradskog vijeća Grada Sarajeva prisustvuju: 

- Mila Eminović, sekretar Gradskog vijeća Grada Sarajeva  

- Mirjana Đanović Stanić, rukovodilac Stručne službe za poslove Gradskog vijeća 

- Zinaida Beširević, šef Odjeljenja za stručne poslove  

 

Sjednici prisustvuju: 

- Semir Mušinović, ispred Gradske službe za urbano planiranje, investicije, stambene i 

komunalne poslove 

- Tarik Zečić, ispred Gradske službe za urbano planiranje, investicije, stambene i komunalne 

poslove 

 

Predsjedavajuća Odbora je otvorila sjednicu u 14.00 sati, pozdravila prisutne i utvrdila kvorum za 

punovažan rad i odlučivanje. 

 

Sjednica je započela razmatranjem i jednoglasnim usvajanjem Zapisnika o radu 15. sjednice Odbora 

za urbanizam i upotrebu i upotrebu lokalnog zemljišta, održane 17.05.2022. godine. 

 

Na prijedlog Predsjedavajuće, jednoglasno je usvojen sljedeći dnevni red: 

1. Informacija o tekućem održavanju spomenika Vječna vatra za 2022. godinu  

2. Informacija o provođenju Odluke o pristupanju projektu obnove i rekonstrukcije Astronomskog 
opservatorija Trebević  

3. Informacija o realizaciji projekta SKYWALK 

4. Tekuća pitanja  

 

 

 

 

 



 

 

TAČKA 1. 

Informacija o tekućem održavanju spomenika Vječna vatra za 2022. godinu  
 

Uvodno izlaganje i pojašnjenja dao je Tarik Zečić, ispred Gradske službe za urbano planiranje, 

investicije, stambene i komunalne poslove. 

 

U diskusiji su učestvovali Aida Koluder Agić, Predsjedavajuća Odbora, Ismir Smajić, zamjenik 

Predsjedavajuće Odbora i Fikret Jakupović, član Odbora. 

 

Poslije uvodnog izlaganja i diskusije, te sažetka Predsjedavajuće, Odbor za urbanizam i upotrebu 

lokalnog zemljišta jednoglasno je usvojio sljedeći zaključak: 

Odbor za urbanizam i upotrebu lokalnog zemljišta sugeriše Gradskom vijeću Grada 

Sarajeva da razmatra Informaciju o tekućem održavanju spomenika Vječna vatra za 2022. 

godinu i primi je k znanju. 
 

TAČKA 2.  

Informacija o provođenju Odluke o pristupanju projektu obnove i rekonstrukcije 

Astronomskog opservatorija Trebević  
 

Uvodno izlaganje i pojašnjenja dao je Tarik Zečić, ispred Gradske službe za urbano planiranje, 

investicije, stambene i komunalne poslove. 

 

U diskusiji su učestvovali Aida Koluder Agić, Predsjedavajuća Odbora i Salih Išerić, član Odbora. 

 

Poslije uvodnog izlaganja i diskusije, te sažetka Predsjedavajuće, Odbor za urbanizam i upotrebu 

lokalnog zemljišta jednoglasno je usvojio sljedeći zaključak: 

Odbor za urbanizam i upotrebu lokalnog zemljišta sugeriše Gradskom vijeću Grada 

Sarajeva da razmatra Informaciju o provođenju Odluke o pristupanju projektu obnove i 

rekonstrukcije Astronomskog opservatorija Trebević i primi je k znanju. 

 

TAČKA 3.  

Informacija o realizaciji projekta SKYWALK 
 

Uvodno izlaganje i pojašnjenja dao je Semir Mušinović, ispred Gradske službe za urbano planiranje, 

investicije, stambene i komunalne poslove. 

 

Aida Koluder Agić, Predsjedavajuća Odbora je u diskusiji istakla da poznaje glavnu projektanticu 

Grand Canyon Skywalk u SAD-u Jasnu Bešo Vikić, te da je spremna da se stavi na raspolaganje 

Gradu Sarajevu kako bi se ostvario kontakt sa gđom. Bešo Vikić koja može dati značajan doprinos 

izgradnji sarajevskog Skywalka. 

 
 

Poslije uvodnog izlaganja i diskusije, te sažetka Predsjedavajuće, Odbor za urbanizam i upotrebu 

lokalnog zemljišta jednoglasno je usvojio sljedeći zaključak: 

Odbor za urbanizam i upotrebu lokalnog zemljišta sugeriše Gradskom vijeću Grada 

Sarajeva da razmatra Informaciju o realizaciji projekta SKYWALK i primi je k znanju. 

 

 

 

 



 

 

TAČKA 4.  

Tekuća pitanja  
 

Ismir Smajić, zamjenik Predsjedavajuće Odbora i Fikret Jakupović je predložio da se inicira sastanak 

sa Ministarstvom i Vladom Kantona Sarajevo, te zastupnicima Skupštine Kantona Sarajeva, a vezano 

za Odluku o ventilacionim koridorima i donešenje Urbanističkog plana.  
 

Poslije diskusije, te sažetka Predsjedavajuće, Odbor za urbanizam i upotrebu lokalnog zemljišta 

jednoglasno je usvojio sljedeći zaključak: 

Odbor za urbanizam i upotrebu lokalnog zemljišta inicira održavanje sastanka sa 

Ministarstvom komunalne privrede, infrastrukture, prostornog uređenje, građenja i zaštite 

okoliša Kantona Sarajevo, Vladom Kantona Sarajevo te predstavnicima klubova u 

Skupštini Kantona Sarajevo na temu Odluke o ventilacionim koridorima i donošenje 

aktuelnog Urbanističkog plana za urbano područje Sarajevo, te da Predsjedavajući 

Gradskog vijeća putem nadležne službe organizuje održavanje sastanka.  

 

 

PREDSJEDAVAJUĆA ODBORA 

Aida Koluder-Agić, s.r.  

 

 

Predsjedavajuća Odbora je u 14.47 sati zaključila rad 16. sjednice Odbora za urbanizam i upotrebu 

lokalnog zemljišta Gradskog vijeća Grada Sarajeva.         

  


